

# Safety Concern with Intertek Certified Product / Souci de sécurité avec le produit certifié Intertek

## SMEG Refrigerators

Notification Type:	Safety / Sécurité
Certification Type:	ETL Listed - US and Canada

### Notification

Intertek notifies consumers, retailers and distributors of a potential safety concern involving the Intertek Certified products identified below. / Intertek informe les consommateurs, les détaillants et les distributeurs d'une préoccupation potentielle en matière de sécurité impliquant les produits certifiés Intertek identifiés ci-dessous.

### Company Identification

SMEG SpA

### Product Identification

The recalled products involves SMEG-branded, retro style refrigerators with freezer, with model numbers starting with FAB38U. The special-order refrigerators measure about 28 inches wide, 30 inches deep and 80 inches high, and were sold in black, cream, pastel blue, pastel green, red and white, with either left-opening or right-opening doors with handles. The refrigerators have three adjustable glass shelves and two drawers. The bottom freezer has a separate door and three drawers. "SMEG" is on the front of the refrigerator, and "Made in Italy", the model, and serial numbers that begin with 2781 are printed on a white label inside of the refrigerator's top door and using an cETLus Certification Mark control number 3132747, Recall number: 24-334 see link to CPSC [https://www.cpsc.gov/Recalls/2024/SMEG-USA-Recalls-Refrigerators-Due-to-Injury-Hazard?utm\\_campaign=&utm\\_content=&utm\\_medium=email&utm\\_source=govdelivery&utm\\_term=20240809](https://www.cpsc.gov/Recalls/2024/SMEG-USA-Recalls-Refrigerators-Due-to-Injury-Hazard?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20240809). Product Photos on Page 2.

Les produits rappelés concernent des réfrigérateurs de style rétro avec congélateur de marque SMEG, dont les numéros de modèle commencent par FAB38U. Les réfrigérateurs sur commande spéciale mesurent environ 28 pouces de largeur, 30 pouces de profondeur et 80 pouces de hauteur et étaient vendus en noir, crème, bleu pastel, vert pastel, rouge et blanc, avec des portes à ouverture à gauche ou à droite avec poignées. Les réfrigérateurs disposent de trois étagères en verre réglables et de deux tiroirs. Le congélateur inférieur a une porte séparée et trois tiroirs. « SMEG » se trouve sur le devant du réfrigérateur, et « Made in Italy », le modèle et les numéros de série commençant par 2781 sont imprimés sur une étiquette blanche à l'intérieur de la porte supérieure du réfrigérateur et utilisent un numéro de contrôle de la marque de certification cETLus 3132747, Numéro de rappel : 24-334 voir lien vers CPSC [https://www.cpsc.gov/Recalls/2024/SMEG-USA-Recalls-Refrigerators-Due-to-Injury-Hazard?utm\\_campaign=&utm\\_content=&utm\\_medium=email&utm\\_source=govdelivery&utm\\_term=20240809](https://www.cpsc.gov/Recalls/2024/SMEG-USA-Recalls-Refrigerators-Due-to-Injury-Hazard?utm_campaign=&utm_content=&utm_medium=email&utm_source=govdelivery&utm_term=20240809). Photos du produit à la page 2.

### Hazard Involved

The refrigerator door can detach and fall off, posing an injury hazard./ La porte du réfrigérateur peut se détacher et tomber, ce qui présente un risque de blessure.

### What To Do

Use should be immediately discontinued and return to the point of purchase. Distributors and retailers should discontinue sales and return inventories to their suppliers. / L'utilisation doit être immédiatement interrompue et revenir au point d'achat. Les distributeurs et les détaillants doivent cesser les ventes et retourner les inventaires à leurs fournisseurs.

### Photos and Images / Photos et images



"Made in Italy", the model, and serial numbers are printed on a white label inside of the refrigerator's top door

